



ما هو يوم الصحة العالمي؟

إنه يوم للاحتفال بالذكرى السنوية لتأسيس منظمة الصحة العالمية و يتم فيه الترويج لموضوع يتعلق بالصحة العامة ذي أهمية عالمية.

يصادف يوم الصحة العالمي 2019 نهاية احتفالات منظمة الصحة العالمية بالذكرى السبعين. و تم تنظيم هذه الدحتفالية لتدور حول التغطية الصحية الشاملة ، تحت شعار الصحة للجميع.

ما هو الموضوع الإقليمي ليوم الصحة العالمي ١٩ ؟

ينبع الموضوع الإقليمي ليوم الصحة العالمي 2019 من رؤية المدير الإقليمي الجديدة 2023 الخاصة بالصحة العامة في إقليم شرق المتوسط ، والتي تدعو إلى التضامن والعمل لتحقيق "**الصحة للجميع وبالجميع**".

"الصحة للجميع وبالجميع" هي دعوة لإشراك الجميع - الحكومات ، والمهنيون ، والمنظمات غير الحكومية ، ووكالدت الأمم المتحدة ، والمجتمعات ، والمجتمع المدني ، والأفراد.

ما هو شعاريوم الصحة العالمي ١٩ ؟

تجمع هذه الهوية المرئية العلامة العالمية المميزة ل "**الصحة للجميع**" (القوس البرتقالي) مع العناصر المرئية التي ترمز إلى التضامن والعمل (الأفراد الذين يمسكون أيدي بعضهم البعض). و تمثل سلسلة التضامن فكرة أنه من خلال العمل الجماعي ، يمكننا توحيد الجهود لجعل الصحة للجميع حقيقة على أرض الواقع .

حُمَّا هَا يَا هُدَافَ يُومِ الصحة العَالَمِي ١٩ ؟

- تطوير مفهوم التغطية الصحية الشاملة وأهمية الرعاية الصحية الأولية كأساس لها.
 - جعل الرعاية الصحية الشاملة حقيقة على أرض الواقع للجميع.







a call for solidarity and action

What is world health day?

It is a day to celebrate the anniversary of the WHO founding and promote a public health theme of global importance.

World Health Day 2019 marks the end of WHO's 70th anniversary celebrations. These have been framed around universal health coverage (UHC), under the banner Health for All.

What is WHD 2019 regional theme?

The regional theme for WHD 2019 campaign stems from the Regional Director's new Vision 2023 for public health in the Eastern Mediterranean Region, which calls for solidarity and action to achieve "Health for All by All"

"Health For All By All" is a call to engage everyone –governments, professionals, nongovernmental organizations, the United Nations agencies, communities, civil society and individuals.

What does the logo represent?

This visual identity combines the global 'Health for All' brand (orange arch) with visual elements that symbolize solidarity and action (individuals holding hands). The Solidarity Chain represents the idea that by coming together we can join forces to make health for all a reality.

What are the goals of WHD 2019?

- To improve understanding of universal health coverage and the importance of primary health care as its foundation.
- To make universal health care a reality for everyone.